
 

 

 

 

 

Aan de gemeenteraad van Koggenland 

Postbus 21 

1633 ZG Avenhorn 

 

 

Datum: 22 mei 2017 

Onderwerp: Aanbieding Onderzoek Rekenkamercommissie naar jeugdzorg 

Zaaknummer: ZK17001510 

 

 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

 

Met plezier bieden wij u hierbij aan het rapport van de Rekenkamercommissie “Monitoring 

van het Jeugdbeleid in de gemeente Koggenland”. In september 2016 heeft u dit onderwerp 

aangegeven voor onderzoek door uw Rekenkamercommissie.  

Het onderzoek is op constructieve wijze tot stand gekomen met de medewerkers van de 

organisatie en zo ook besproken met de portefeuillehouder de heer W. Bijman. De 

bestuurlijke reactie van het college is opgenomen op blz. 17 van het rapport. 

 

Het is goed te constateren dat het college de aanbevelingen zinvol acht en aangeeft dat deze 

waar mogelijk worden opgepakt. Wij geven u hierbij in aanvulling op de bestuurlijke reactie 

het volgende mee. 

De Rekenkamercommissie heeft de conclusies en aanbevelingen vooral gericht op de  

versterking van de kaderstellende en controlerende rol van de raad. Monitoring, vooral op 

strategisch niveau, is daarbij ook een instrument van de raad. In het rapport staat daarover: 

 dat de raad kan aangeven welke aspecten van monitoring (maatschappelijke effecten, 

kosten van uitvoering, kwaliteit van uitvoering) hij belangrijk vindt; 

 de conclusie dat de monitoring op operationeel en tactisch niveau (redelijk) adequaat op 

orde is. De monitoring op strategisch niveau is nog niet adequaat op orde. Het gaat hierbij 

bijvoorbeeld over het bepalen van indicatoren voor kwaliteit (wat is excellent?) en het 

concretiseren van kaders van de raad (bijvoorbeeld de zorgpiramide). 

Wij zijn blij dat er een dashboard voor de gemeenteraad gemaakt zal worden. Daarbij is het 

dus van belang dat de raad ook zelf aangeeft wat hij daarin nodig heeft. 

 

Tot slot is het goed te constateren dat in regionaal verband een werkgroep zich gaat richten op 

de prestatie-indicatoren en de monitoring. Door onze gesprekken met de organisatie hebben 

wij er vertrouwen in dat, met de gemeente Koggenland als trekker van deze werkgroep, de 

monitoring van de Jeugdzorg verder goed vorm zal krijgen.  

 

Wij adviseren u de conclusies en de (negen) aanbevelingen te onderschrijven en dit vast te 

leggen in een raadsbesluit. Uiteraard zijn wij graag tot nadere toelichting bereid. 

 

 

De Rekenkamercommissie 


